
PRoToKÓł, Ivr t8l2o1r7
z posiedzenia komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa
w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 14 marca2ol7 t.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
2. Sylwia Pijanka - Sekrętarz Gminy,

,3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Zdzisław Wysocki - Kier. Ref. Rolnictwa i Gospodarki Gruntami.

Proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzęnia komisji.,
2. stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. PrzYjęcie protokołu z abrad komisji nr 17 /I7 z dnia 24 stycznia

2OI7 r.
4. WYjazd w celu dokonania przeglądu stanu technicznego dróg na

terenie gminy.
5. WYjazd w celu dokonaniaprzeglądu stanu technicznego budynków

skomunalizowanych.
6. Omówienie projektów uchwał.
7. Sprawy różne.
B. Zakończenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr I do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.

o godz. 1015 posiedzenie otworzyła Agnieszka Firmanty
Przewodnicząca Komisji, która przywitała przybvłych członków Komisji
or az pracowników Urzędu.

Ad. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posied zeniu uczestniczy
6 członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji
i decyduje o prawomocności obrad.
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NastęPnie odczytała porządek obrad i zarządziła głosowanie w
sPrawie Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 6 radnych
jednogłoŚnie Przryj ęli zmieniony porządek obrad, który stanowi załqcznźk
nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokoła z obrad komisji nt 17 | L7 z dnia 24
stycznia 2o17 r.

Protokół Nr 17 l2ol7 z posiedzenia Komisji, które odbyło się
24 stycznia 2oI7 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do
protokołu. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 17 /2oI7.

Ad. 4 WYjazd w celu dokonania przeglądu stanu technic znego
dróg na terenie gminy.

Po wYjeŻdzie członkowie komisji jednogłośnie stwierdzili, żę wszystkie
drogi gminne destruktowe wTaz z wnioskowaną na poprzedniej komisji
drogą w Nowej Trzciannie są do naprawy. NaleĄ uzupełn ić dziury ora7,
wyrównać drogi równiarką. Dodatkowo:

naleĘ utwardzić drogę przy Szkole Podstawowej w Trzciannie
poprzez wykonanie nakładki asfaltowej;
wykonać remont mostu w Nowym Dworze poprzez wymianę 15o
szt. podkładów na nowe;
na działce nr 165 w Nowym Dworze ndreĘ wyciąć uschnięte drzewo
wiry, oraz zadbać o pielęgnację lipy;
wyrównać drogę od drugiego mostu w Nowym Dworze w stronę
poligonu do lasu;
na drodze z Nowego Dworu w stronę wołuczy naleĘ wyciąć kępę
krzaków która zasłania widoczno ść przy wyjeżdzie.

Ad. 5 WYjazd w celu dokonania przeglądu stanu technicznego
budynków skomunalizowanych.

Członkowie komisji podczas wyjazdu stwierdzili, że drzwi wejściowe
od strony drogi w budynku komunalnym w Budach Trzcińskich naJeĘ
wYmieniĆ. WÓjt dodał, że w tym roku zostanie to zrobione. Kierownik
WY s o cki Pr ze analizow ał p ozo stał e bu dynki sko mun alizowa t:re, człor-lkowi e
komisji nie mieli uwag do pozostałych budynków skomunalizowanych.
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Ad. 6 Omówienie projektów uchwal.

Omówiono projek§ uchwał w następujących sprawach
W sPrawie PrzYjęcia Programu opieki nad zwierzętarti bezdomnymi
oraz zaPobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Noovy
Kawęczyn w 2017 roku;
w sPrawie zmiartY miejscowego planu ogólnego zagospodarowania
przestrzennego gminy Noooy kaulęczyn obejmującego obszar we wsi
Nowy Dwór Parcela;
w sprawie przyjęcia zasad i trybu przeprow adzania konsultacji
społecznych z rnieszkańcami Gminy Nowy kawęczyn;
w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Noory
Kawczyn na lata 2016 -2O2O;
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu
sołeckiego w 2018 roku;
W sPrawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i
zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Noo{y kawęczyn;
w sprawie ustalenia kryteriów wraz z |iczbą punktów oraz
dokumentów niezbędnych do potwi erdzenia tych kryteriów nadrugim etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych ptzez
Gminę Noo,oy Kawęczyn;
w sPrawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół
podstawowych, dla których organ"* pio* 

^drą.y^jest Gmina
Nowy Kawęczyn;
w sPrawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do
nowego ustroju szkolnego;
w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych
Gminy Noo,oy Kawęczyn zaliczonych dó śektora finan-sów
publicznych;
w sPrawię zmiartY Wieloletniej Prognozy Finansowej na tata 2oI7_
2023 wraz z prognoząkwoĘ długu na lata 2ol7-2o23;
sprawie zmiart w budzecie gminy na 2OI7 rok.

Komisja ' Wójt stwierdzlli, 
_ 
że naleĘ podjąć uchwalę d,otyczącąutworzenia oddziału przedszkolnego w Szkoló po-dstawowej w Strzyb odzei

W sPrawie ustalenia sieci oddziahów przedszkolnych w Szkołach
Podstawowych prowadzonych ptzęz Gminę Noo..Y Kawęczyn.
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Ad. 7 Sprawy t6żne.
kierownik wysocki poinformował zgromadzor-tych, że wpłynd

wniosek o podziaŁ dziahek od pana P. Milczarka. Opinia radnych jest
niezbędna gdyż w razie wyrażenia zgody naleĘ zlęcić geodecie pod,ział
oraz PodjąĆ odpowiednią uchwałę. Po podziale musiałby nastąpić zakup
kawałka gminnego terenu przez p. Milczarka a sprzed,aż byłaby w formie
bezPrzetargowej. Radni proponują zamiartę dzialek dla p. Milczarka.
Jednak naleĘ przemyśleć tę kwestię.

Ad. 18 Zakończenie obrad.
O godz. I2ts Przewodniczący Komisji wobe c zrea7izowania porządku

obrad, zarrtknĄ posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołouałą: Ptzeułodnlczgła:
katanrytla sanńcką ptzewodnźczqca f;omźsJź
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